
QAQORTOQ ARBEJDSGIVERFORENING 

GE 

KONTAKTPERSON 

Formand: Erik Nørskov 

Tlf: +299 493540 

Mail: ejn@norskov.gl 

 

2. Formand: Jim Riis 

Tlf: +299 492722 

Mail: jim@hotel-

qaqortoq.gl   

 

Medlem: Nikki Høegh 

Tlf: +299 531133 

Mail: info@hoeghvvs.gl 

 

Medlem: Henrik 

Christensen 

Tlf: +299 494809 

Mail: henrik@aiq.gl  

 

Medlem: Hilmer Joelsen 

Tlf: +299 486514 

Mail: mig@pisiffik.gl  

 

 

 

BESTYRELSEN 
ARBEJDSGIVERFORENINGENS LOKALAFDELING 

QAQORTOQ 

TIL/ MEDLEMMER 

 
Referat af generalforsamling for GE Qaqortoq 17.marts på Hotel 

Qaqortoq 

 

 

Da mødet var en genindkaldelse med forkortet varsel, blev deltagerne 

forespurgt om der var kommentarer til dette. Det var der ikke. 

 

Mødet blev igangsat ved at udnævne formanden til dirigent. 

De fremmødtes ret til deltagelse blev godkendt, med en enkelt verbal 

fuldmagt. 

Formandens beretning blev afleveret på skrift til gennemlæsning (se 

vedhæftede), og formanden supplerede mundtligt med at rose ISG for 

det fortsat gode samarbejde med bestyrelse og ledelse. 

Han gjorde opmærksom på at enhver forening kun er så stærk som 

sine medlemmer. 

Der er gode fremtidsoversigter for Qaqortoqs erhvervsliv idet der er 

et stigende aktivitetsniveau i flere brancher. 

Formanden har sammen med ISG deltaget i møder omkring 

fastholdelse af allerede godkendte banelængde, idet flere politikere 

prøvede at ændre dette. Heldigvis blev banelængden fastholdt, og 

lufthavnsprojektet er endelig blevet underskrevet og igangsat. GE 

Qaqortoq ser virkelig frem til aktiviteterne udmønter sig i mere 

arbejde til det eksisterende erhvervsliv. 

Desuden har der været deltaget i møder i Narsarsuaq omkring hvilke 

alternativer der kan igangsættes for at fastholde et vist 

aktivitetsniveau, enten i sin nuværende form eller i en ny form alt efter 

en kommende aktør kan bruge området til. Her blev der også 

besluttet at henvende sig til Naalakkersuisut omkring deltagelse i e 

eventuelt medfinansiering af udvidelsen af Qolortorsuaq 

vandkræftværk. Dette suppleret med Tanbreez´s behov for alternativ 

og energivenlige tiltag ved en – forhåbentlig – kommende udvidelse 

af deres godkendte projekt, der kun afventer finansiering. 

 

Slutteligt nævnte formanden flere små projekter der involveredes ved 

samarbejdet med netop ISG. 

 

Det reviderede regnskab blev godkendt uden kommentarer. 
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Der var ikke indgået nogle forslag fra hverken bestyrelse eller 

medlemmer. 

Kontingentet blev fastholdt på 0,- 

 

Både formanden og næstformanden var på valg, og blev genvalgt 

uden kamp. Derudover blev Allan Chemnitz (ISG) og Ane-Mette 

Nielsen (Inuacare) valgt som supplianter. 

 

Revisor er fortsat LL Regnskab v/ Laila Lund 

 

Under eventuelt blev der præciseret et behov for at presse kommunen 

til at få styr på sine erhvervsarealbehandlinger, som i dag er under alt 

kritik. Ønsker man erhvervsudvikling er det essentielt at rammerne 

fungerer, og her er erhvervsarealer for alt kommende erhverv vigtige 

at få på skinner 

 

 

Mødet varede ca. 1 time. 

 

Tak til de fremmødte. Desværre var det ikke så mange, og bestyrelsen 

håber at der fremover vil være flere der viser interesse for at deltage i 

særligt generalforsamlingen. Kun gennem deltagelse i foreningens 

foraer kan man gøre sig håb om at have medindflydelse på 

erhvervspolitik.   

 

  

  

 

 

 

 

 

Med Venlig Hilsen 

 

Bestyrelsen 



    

    

3 

 

 


